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PROTOKÓŁ Nr  LVI/2014 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 30 pa ździernika 2014r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych. Początkowo obecnych: 19 radnych, po dołączeniu 

spóźnionego radnego Marka Ogrodzińskiego obecnych na sesji: 20 radnych. Nieobecna radna: Małgorzata 

Golińska. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych, stwierdziła prawomocność obrad i  o godz. 8:00 otworzyła sesję,  

− przedstawiła porządek obrad:                          

                    

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji: z dnia 09.09.2014r. oraz z dnia 24.09.2014r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2014-2025. 

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LII/473/2014 Rady Miasta Szczecinek z dnia 9 września 2014 roku  

w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Szczecinek w drodze bezprzetargowej. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr LII/470/2014 Rady Miasta Szczecinek z dnia 9 września 2014r.  

 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek  

w drodze bezprzetargowej. 

8. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Szczecinek oraz zwolnienia z obowiązku wydzierżawienia ich w drodze przetargu. 

10. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Matejki” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Narutowicza I”  

w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Świątki II” w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Polna-2” w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jezioro Trzesiecko”  

w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Zachód III” w Szczecinku. 

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek nr XLII/389/2013 z dnia 16 grudnia 2013r.  

w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na zadania z zakresu ograniczenia niskiej emisji 

na terenie Miasta Szczecinek. 

17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Zachód I oraz nadania mu statutu. 

18. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Zachód II oraz nadania mu statutu . 
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19. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Koszalińska- Kołobrzeska oraz nadania mu 

statutu. 

20. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Mierosławskiego- Wiatraczna oraz nadania mu 

statutu. 

21. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Wodociągowa – Rzeczna oraz nadania mu 

statutu. 

22. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Słowiańska- Łódzka oraz nadania mu statutu. 

23. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Kopernika- Winniczna oraz nadania mu statutu. 

24. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Centrum oraz nadania mu statutu. 

25. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Mickiewicza- Chełmińska oraz nadania mu 

statutu. 

26. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Szczecińska – Gdańska oraz nadania mu 

statutu. 

27. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Pilska – Raciborski oraz nadania mu statutu. 

28. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Trzesieka oraz nadania mu statutu. 

29. Uchwała w sprawie zmiany Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Szczecinek na lata 

2009-2018. 

30. Uchwała w sprawie osiedlenia w mieście Szczecinek rodziny pochodzenia polskiego – repatriantów z 

terenu azjatyckiej części byłego ZSRR. 

31. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/446/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 25 stycznia 2010r.  

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół, dla których Miasto Szczecinek nie 

jest organem prowadzącym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

32. Uchwała w sprawie ponownej skargi Pana Zdzisława Dąbrowskiego. 

33. Uchwała w sprawie ponownej skargi Pana Zdzisława Dąbrowskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

34. Uchwała w sprawie ponownej skargi Pana Edmunda Klimaszewskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

35. Uchwała w sprawie (nowej)  skargi Pana Zdzisława Dąbrowskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

36. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

37. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

38. Wnioski i zapytania radnych. 

39. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała o ewentualne uwagi do protokołów z poprzednich sesji Rady Miasta, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do glosowania nad przyjęciem protokołów z dwóch ostatnich sesji 

Rady Miasta Szczecinek. 

 

Protokół z sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 09.09.2014r. w głosowaniu jawnym został przez Radę Miasta 

przyjęty 19 głosami „za” jednogłośnie. 

 

Protokół z sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 24.09.2014r. w głosowaniu jawnym został przez Radę Miasta 

przyjęty 19 głosami „za” jednogłośnie. 
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Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak Klub Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− poinformował, że jego Klub Radnych będzie głosował przeciw podjęciu uchwały, 

− Klub nie zgadza się na likwidację ogródków działkowych znajdujących się w pobliżu Wieży Przemysława 

(„Bismarcka”). 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− dziwi go stanowisko Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej, ponieważ decyzja w sprawie likwidacji 

w/w ogrodów działkowych jeszcze nie zapadła, 

− to najcenniejsze grunty w Szczecinku,  

− z punktu widzenia logiki i gospodarności zlokalizowanie tam ogrodów działkowych nie powinno mieć racji 

bytu, 

− to nie zależy od tego, czy Klub Radnych poprze likwidację tych ogrodów czy nie, ale od tego, czy Miasto 

dojdzie do porozumienia z działkowcami. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

Podczas głosowania obecnych na sesji było 19 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” oraz o głosach wstrzymujących 

się podjęła uchwałę: 

Nr LIV/488/2014 
w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

Podczas głosowania obecnych na sesji było 19 radnych. 

 

 



 4

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

 Nr LIV/489/2014 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2014-2025. 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Marek Ogrodziński. Od tej pory obecnych na sesji 20 radnych. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

 

Nr LIV/490/2014 

w sprawie zmiany uchwały Nr LII/473/2014 Rady Miast a Szczecinek z dnia 9 wrze śnia 2014 roku  

w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszcze ń tymczasowych wchodz ących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

 

Nr LIV/491/2014 

w sprawie wyra żenia zgody na wynajem nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek  

w drodze bezprzetargowej. 
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Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/492/2014 

w sprawie zmiany uchwały nr LII/470/2014 Rady Miast a Szczecinek z dnia  

9 września 2014r. w sprawie wyra żenia zgody na wynajem nieruchomo ści stanowi ących własno ść 

Miasta Szczecinek w drodze bezprzetargowej. 

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Salę obrad opuściła radna Joanna Pawłowicz. Na sali pozostało 19 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Podczas głosowania obecnych na sali było 19 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/493/2014 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Na salę obrad powróciła radna Joanna Pawłowicz. Obecnych ponownie 20 radnych. 
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Roman Matuszak Klub Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− w imieniu Klubu Radnych zaproponował poprawkę, aby w projekcie uchwały zamiast daty końca dzierżaw 

2017r., w paragrafie 1 wpisać 2015r. 

− chodzi o to, aby ze względu na dużą liczbę nieruchomości objętych uchwałą, pozostawić nowej radzie, 

która wkrótce zostanie wyłoniona w zbliżających się wyborach samorządowych, możliwość 

zadecydowania o okresie dzierżaw. 

 

Salę obrad opuścił radny Marek Ogrodziński. Pozostało 19 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po wymianie uwag i dyskusji przystąpiła do przegłosowania zgłoszonej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym przy 2 głosach „za”, 2 głosach „wstrzymujących się” oraz 15 głosach „przeciw” 

poprawka przez Radę Miasta nie została przyjęta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały bez uwzględnienia 

w/w poprawki. 

Podczas głosowania obecnych na sali było 19 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” oraz 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę: 

Nr LIV/494/2014 

w sprawie wyra żenia zgody na wydzier żawienie nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta 

Szczecinek oraz zwolnienia z obowi ązku wydzier żawienia ich w drodze przetargu. 

 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Na salę obrad powrócił radny Marek Ogrodziński. Obecnych ponownie 20 radnych. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały bez uwzględnienia 

w/w poprawki. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/495/2014 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „Matejki” w Szczecinku. 
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Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały bez uwzględnienia 

w/w poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/496/2014 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego terenu „Narutowicza I”  

w Szczecinku. 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Jerzy Hardie-Dougklas Burmistrz Miasta: 

− przedstawił i omówił wizualizację inwestycji planowanych na tym terenie przez prywatnego inwestora. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po dyskusji i wymianie uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” , przy 0 głosach „przeciw” oraz 4 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę: 

Nr LIV/497/2014   

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „ Świątki II” w Szczecinku. 

 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/498/2014 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „Polna-2” w Szczecinku. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr LIV/499/2014 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego „Jezioro Trzesiecko”  

w Szczecinku. 

 

Obrady opuścił radny Wiesław Drewnowski. Pozostało 19 radnych. 

 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/500/2014 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Zachód III” w Szczecinku. 
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Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/501/2014 

w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek nr XLII/389/2013 z dnia  

16 grudnia 2013r. w sprawie przyj ęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na zadani a z zakresu 

ograniczenia niskiej emisji na terenie Miasta Szcze cinek. 

 

Obrady opuścił radny Wojciech Knapik, ale na salę obrad powrócił radny Wiesław Drewnowski. Obecnych  

19 radnych. 

 

Ad.17. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował o wpłynięciu pisma mieszkańców tzw. osiedla Marcelin postulujących o formalne utworzenie 

nowego osiedla  o tej nazwie, z możliwością wyłonienia nowej odrębnej Rady Osiedla Marcelin, 

− zwrócił uwagę, iż dotychczas przy tworzeniu osiedli jako jednostek pomocniczych zakładano pewną 

minimalną  liczbę mieszkańców, 

− liczba mieszkańców osiedla Marcelin jest bardzo mała i przy dotychczasowym sposobie rozdysponowania 

środków finansowych dla danego osiedla, rada tego nowego osiedla miałaby rocznie do dyspozycji kwotę 

zaledwie ok.1.000zł, 

− proponuje mieszkańcom osiedla Marcelin, aby zwrócili się  już po wyborach do nowej Rady Miasta  

o zwiększenie środków dla poszczególnych rad osiedli, 

− a jeśli mieszkańcy Ci nadal będą zainteresowani wyodrębnieniem swojego osiedla, Burmistrz sugeruje 

powrócenie do tego tematu latem 2015r., aby ewentualnie zdążyć przeprowadzić wymaganą prawem 

procedurę  do 30 listopada 2015r.  

 

Obrady opuścił radny Roman Miazga, ale na salę obrad powrócił radny Wojciech Knapik. Obecnych  

19 radnych. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/502/2014 

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Zach ód I oraz nadania mu statutu. 

Ad.18. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/503/2014   

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Zach ód II oraz nadania mu statutu . 

Ad.19. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/504/2014 

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Kosz alińska- Kołobrzeska oraz nadania mu statutu. 

Ad.20. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/505/2014   

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Mier osławskiego- Wiatraczna  

oraz nadania mu statutu. 

Ad.21. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

Na salę obrad powrócił radny Roman Miazga. Obecnych 20 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/506/2014 

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Wodo ciągowa – Rzeczna oraz nadania mu statutu. 

 

Ad.22. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/507/2014 

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Słow iańska- Łódzka oraz nadania mu statutu. 

Ad.23. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 



 12

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/508/2014 

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Kope rnika- Winniczna oraz nadania mu statutu. 

 

Ad.24. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/509/2014 

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Cent rum oraz nadania mu statutu. 

 

Ad.25. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/510/2014 

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Mick iewicza- Chełmi ńska oraz nadania mu statutu. 

 

Ad.26. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/511/2014 

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Szcz ecińska – Gdańska oraz nadania mu statutu. 

 

Ad.27. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/512/2014 

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Pils ka – Raciborski oraz nadania mu statutu. 

 

Ad.28. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/513/2014 

w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu  osiedla Trze sieka oraz nadania mu statutu. 

 

Ad.29. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Obrady opuściła radna Joanna Pawłowicz. Pozostało 19 radnych. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/514/2014 

w sprawie zmiany Strategii Rozwi ązywania Problemów Społecznych Miasta Szczecinek  

na lata 2009-2018. 

 

Ad.30. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po dyskusji i wymianie uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/515/2014 

w sprawie osiedlenia w mie ście Szczecinek rodziny pochodzenia polskiego – repa triantów z terenu 

azjatyckiej cz ęści byłego ZSRR. 

 

Ad.31. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po dyskusji i wymianie uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/516/2014   

w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/446/10 Rady Miasta  Szczecinek  

z dnia 25 stycznia 2010r. w sprawie trybu udzielani a i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół, dl a 

których Miasto Szczecinek nie jest organem prowadz ącym oraz trybu i zakresu kontroli  

prawidłowo ści ich wykorzystania. 
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Ad.32. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ąc Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały proponując Radzie Miasta jej podjęcie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po dyskusji i wymianie uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/517/2014 

w sprawie ponownej skargi Pana Zdzisława D ąbrowskiego. 

 

Ad.33. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ąc Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały proponując Radzie Miasta jej podjęcie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po dyskusji i wymianie uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/518/2014 

w sprawie ponownej skargi Pana Zdzisława D ąbrowskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

 

Ad.34. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ąc Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały proponując Radzie Miasta jej podjęcie. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− poprosił o wyłączenie go od udziału w głosowaniu ze względu na to, że uchwała dotyczy jego teścia. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po dyskusji i wymianie uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały,  

− informując, że w głosowaniu weźmie udział 18 radnych – bez radnego Jacka Brynkiewicza. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/519/2014   

w sprawie ponownej skargi Pana Edmunda Klimaszewski ego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

 

Ad.35. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ąc Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały proponując Radzie Miasta jej podjęcie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po dyskusji i wymianie uwag przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIV/520/2014 

w sprawie  (nowej)  skargi Pana Zdzisława D ąbrowskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek . 

 

Ad.36. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o pkt 2 sprawozdania dotyczący Straży Miejskiej- kosztów postępowania egzekucyjnego                                                     

w wysokości  2.000 zł. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− wyjaśnił, że chodzi o wydatki ponoszone w związku ze ściąganiem mandatów przez Straż Miejską, 

− pierwotnie zostały one ujęte w finansach Urzędu Miasta, a powinny być wykazane w budżecie Strazy 

Miejskiej, stąd to przeniesienie zapisów. 

 

Ad.37. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odczytała dodatkowo informację Burmistrza Miasta Szczecinek dot. wyznaczenia podmiotów, w których 

będzie wykonywana nieodpłatna praca na cele publiczne przez osoby skazane na ograniczenie wolności, 

lub którym zamieniono karę grzywny na pracę społecznie użyteczną. 

 

Ad.38. Wnioski i zapytania radnych.  

Wiesław Drewnowski radny: 

− poinformował, że nie będzie ponownie kandydował do Rady Miasta i dlatego podziękował wszystkim za 

współpracę. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− również poinformował, że nie będzie ponownie kandydował do Rady Miasta i także podziękował 

wszystkim za współpracę. 
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Roman Matuszak radny: 

− przypomniał, że poprzednio zadał pytanie dotyczące członka zarządu PGK Sp. z o.o. w Szczecinku –  

p. Tadeusza Chruściela, na które nie otrzymał odpowiedzi, 

− czy w tej materii było coś robione? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− był przekonany, że radny otrzymał już odpowiedź, 

− Rada Nadzorcza zajmowała się tą sprawą, ale nie dopatrzyła się podstaw do zwolnienia p. Tadeusza 

Chruściela. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zapytał o wycinkę drzewa przy skrzyżowaniu ul. Koszalińskiej z ul. Polną, Referat Ochrony Środowiska 

miał się tym zająć, jakie podjęto działania? 

− zapytał, czy są plany wykonania dojazdu do garaży przy ul.Nowej, i ewentualnie kiedy będą 

zrealizowane? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie ul. Nowej wyjaśnił, że sprawa ta jest znana od bardzo dawna, 

− to teren należący do Wojskowej Agencji Mieszkaniowej, 

− zostało jednak podpisane nieodpłatne przekazanie w/w gruntów na rzecz Miasta i teraz Miasto już jako 

właściciel może wykonać oczekiwany dojazd, 

− to, że dotychczas dojazdu nie wykonano nie było winą Miasta 

 

Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska: 

−  drzewo, o które pytał radny Marek Ogrodziński zostało już usunięte. 

 

Grażyna Kuszmar radna: 

− czy Burmistrz przewiduje w budżecie miasta na 2015r. jakieś środki na dofinansowanie hospicjum w 

Szczecinku? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że w przygotowywanym projekcie budżetu miasta przewiduje się kwotę 100tys.zł dokończenie 

inwestycji dotyczącej budowy hospicjum. 

 

Grażyna Kuszmar radna: 

− przypomniała radnym o zaplanowanej kweście na rzecz hospicjum w dniu 1 listopada na cmentarzu 

komunalnym. 

 

Anna Szymecka radna: 

− podziękowała za powstanie wybiegu dla psów, o który postulowała, 

− zapytała, czy będzie możliwość wykonania podobnych wybiegów w innych częściach miasta? 
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− zapytała, czy będzie możliwość zamontowania sprzętów sportowo-rekreacyjnych tzw. siłowni na osiedlu 

Marcelin? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− w przyszłym roku planowane jest doposażenie powstałego wybiegu dla psów i zainstalowanie tam  

oświetlenia, 

− tam  przychodzą z całego miasta ludzie z psami, 

− warto jednak zastanowić się, czy teren przy tzw. „Górce rynkowej” w pobliżu osiedla Kopernika będzie 

nadawał się na taki wybieg dla psów, 

− w miarę możliwości finansowych w przyszłym roku może to zostać zrealizowane, chociaż nie zostało to 

ujęte w projekcie budżetu na 2015r. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przyszłorocznym budżecie miasta zaplanowano pieniądze na budowę placu zabaw i montaż nowych 

przyrządów do ćwiczeń na powietrzu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o rozmieszczenie przystanków PKS w mieście w związku z likwidacją dotychczasowego Dworca 

PKS, 

− zdaje sobie sprawę, że PKS podlega pod Starostwo, ale czy Burmistrz może coś zrobić w tej kwestii? 

− podziękował radnej Annie Szymeckiej za wrzucenie pięknej ulotki do jego skrzynki pocztowej. 

 

Anna Szymecka radna: 

− cieszy się, że ulotka do radnego dotarła. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie przystanków autobusowych PKS radny Roman Matuszak słusznie zauważył, że to nie 

kompetencja Miasta, ale poprosił Panią Annę Mistę Dyrektor Wydziału Komunalnego o wypowiedzenie się 

w tej kwestii. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− w tym tygodniu wydano dla Starosty zgodę na posadowienie dwóch wiat przystankowych, przy  

rondzie Ignacego Jeża oraz przy ul. Kaszubskiej, 

− utrzymanie wiat przystankowych od 2015r. będzie należało do obowiązków Miasta, wiaty nie będą już ani 

PKS ani KM Sp. z o.o. tylko Miasta, 

− w budżecie miasta na 2015r. zaplanowano 100tys.zł na ten cel. 

 

Małgorzata Bała radna: 

− zapytała o możliwość zagospodarowania terenu pomiędzy Szkołą Podstawową nr 6 a ul. Cieślaka oraz 

czy w budżecie miasta na 2015r. zaplanowano środki na ten cel? 
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Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− była rozważana możliwość osuszenia stawu na w/w terenie, jednak Referat Ochrony Środowiska zlecił 

projekt pogłębienia tego zbiornika wodnego, 

− jest koncepcja skomunikowania osiedla Kopernika z targowiskiem połączona z koncepcją 

zagospodarowania terenu, o który pyta radna Małgorzata Bała, 

− na dniach Burmistrz Miasta powinien zapoznać się z tą koncepcją. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że zagospodarowanie w/w terenu to bardzo fajny temat, ale pogłębienie stawu może być 

niebezpieczne, 

− przygotowywany jest bilboard z wizją tego terenu,  

− pieniądze w przyszłorocznym budżecie miasta będą na ten cel zabezpieczone, 

− nie sądzi, że to będzie projekt bardzo kosztowny. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− uważa, ze sytuacja finansowa Miasta jest dobra i dlatego jest z czego się cieszyć, 

− Urząd do Spraw Kombatantów zwracał się z pytaniem, czy istnieje możliwość przywrócenie bezpłatnych 

przejazdów komunikacją miejską dla osób powyżej 70 roku życia, dlatego biorąc pod uwagę w/w dobrą 

sytuację także pyta, czy taka możliwość obecnie istniej? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zauważył, że to pytanie retoryczne, ponieważ Przewodnicząca Rady Miasta zna program wyborczy 

Platformy Obywatelskiej i wie, że jeśli Burmistrz wygra wybory będzie rekomendował przywrócenie w/w 

ulgi,  

− nic złego dla Komunikacji Miejskiej z tego powodu się nie stanie, 

− Miasto wejdzie w 2015r. z dużymi wolnymi środkami, 

− budżet na 2015r. planowany jest bez nowych kredytów. 

 

Sesję opuścił radny Andrzej Modrzejewski. Pozostało 18 radnych. 

 

Małgorzata Kuszmar radna: 

− poruszyła kwestię możliwości wybudowania placu zabaw oraz boiska w pobliżu osiedla Wodociągowa  

i Narutowicza? 

− poruszyła kwestię utrudnionego zjazdu z ronda Olgi Zawadzkiej na ul. Polną ze względu na parkowanie 

pojazdów wzdłuż ulicy Polnej, co utrudnia przejazd. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− kwestia ul. Polnej miała być załatwiona w 2014r. , ale z przyczyn organizacyjnych to się nie udało, 

− w 2015r. planuje się wykonanie zatoczek parkingowych przy tej ulicy, 

− odnośnie boiska przy osiedlu Wodociągowa-Narutowicza są plany wybudowania w 2015r. w tamtym 

miejscu boiska wielofunkcyjnego,  
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− Miasto doszło do porozumienia ze spółdzielnią mieszkaniową, co jest olbrzymią wartością dodaną dla 

Miasta, ponieważ żeby coś robić na terenie spółdzielni, musi być na to zgoda spółdzielni, 

− w przyszłym roku na osiedlu Zachód zostanie przebudowana ul. Budowlanych z zatokami postojowymi, 

− to nie są obietnice bez pokrycia, to będzie robione w przyszłym roku. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− nawiązał do zniszczenia nowobudowanej bieżni przy ul. Wiatracznej, pytając co w tej kwestii zrobiono? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to przykry temat,  

− to co robi w kampanii wyborczej opozycja, w tym posługując się przykładem Straży Miejskiej spowodowało 

rozzuchwalenie się chuliganów, 

− to ludzie, którym opozycja sprzyja, i to zaskutkowało osłabieniem  wizerunku Straży Miejskiej a chuligani 

poczuli się bezkarni, 

− uważa, że Straż Miejska powinna nadal wykonywać swoje obowiązki. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− uważa, że Straż Miejska jest potrzebna. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wracając do dokonanych zniszczeń bieżni, sprawa została zgłoszona na Policję. 

 

Roman Matuszak radny: 

− uważa, że niepotrzebnie do obrad rady Miasta wkradła się kampania wyborcza, 

− uważa, że w nagłośnionym przez media przypadku zabrakło Straży Miejskiej profesjonalizmu, 

− jeśli Straż Miejska będzie działać profesjonalnie, to nie będzie prowadzić do likwidacji tej instytucji, 

− też uważa, że dla chuliganów nie ma żadnego usprawiedliwienia i należy chuligaństwo bezwzględnie 

tępić,  

− należy jednak umieć odróżnić, kto zachowuje się w sposób chuligański, a kto w sposób, który tylko na to 

wskazuje, ale zachowaniem chuligańskim nie jest. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− cieszy się, że opozycja zmienia zdanie i odstępuje od likwidacji Straży Miejskiej, 

− nie chce być sędzią w nagłośnionej sprawie, ale uważa, że spraw ta wygląda inaczej, niż ją przedstawiły 

media. 

 

Edyta Wojnicz radna: 

− zapytała o możliwość lokalizacji pojemników podziemnych na osiedlu Zachód? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− spółdzielnia mieszkaniowa złożyła już takie zapotrzebowanie. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w przyszłorocznym budżecie miasta zaplanowano 600tys.zł na pojemniki półpodziemne. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, że opozycja w Szczecinku ma różne tematy i nie każdy z każdym musi się utożsamiać, 

− osobiście nie ma aż tak radykalnego zdania na temat Straży Miejskiej, jak to wyraża opozycja. 

 

Marek Bogdanowicz radny: 

− zapytał o remont odcinka ul. Armii Krajowej i kiedy skończą się związane z tym uciążliwości dla 

kierowców? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w 2015r. inwestycja powinna  zostać zakończona,  

− teren budowy został przekazany wykonawcy i obecnie to wykonawca odpowiada za zapewnienie jak 

najmniejszych uciążliwości związanych z prowadzony mi robotami, 

− w budżecie na 2015r. są zabezpieczone środki na wykonanie II etapu remontu ul. Armii Krajowej. 

 

Stefan Mi ętki radny: 

− zapytał czy przewidywane są inwestycje drogowe na osiedlu Pilska-Raciborki. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w 2015r. zabezpieczono środki na I etap inwestycji drogowych na tym osiedlu. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta Szczecinek: 

− wyjaśnił, że zlecono już wykonanie projektu budowy dróg, zakończenie prac projektowych przewidywane 

jest na luty 2015r. 

 

Jerzy Kania radny: 

− na osiedlu Zachód powstało imponujące boisko do koszykówki, wieczorami, gdy jest oświetlone jest tam 

bardzo jasno, nawet do tego stopnia, że lampy świecą po oknach,  

− czy można coś z tym zrobić? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Miasto porozumiało się w tej kwestii ze spółdzielnią mieszkaniową i lampy powinny zimą palić się do 

godz.22:00,  latem nieco dłużej. 

 

Jerzy Kania radny: 

− w związku z upływem kadencji, ze względu na to, że to chyba ostatnia sesja w tej kadencji,w imieniu 

radnych Platformy Obywatelskiej podziękował wszystkim radnym i pracownikom Urzędu Miasta za 

współpracę. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− też myśli, że to ostatnia sesja Rady Miasta w tej kadencji, dlatego również podziękował wszystkim za 

współpracę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− także podziękowała radnym, Burmistrzowi i pracownikom Urzędu Miasta za współpracę,  

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz.10:35. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


